
Zápisnica č. 45 z  rokovania Vedenia STU konaného dňa  25. októbra 2004  
  
 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Robert Špaček, Ján Kalužný, Ernest Bučko 

Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel Timár 
 
Neprítomný: Robert Redhammer 
 
Program rokovania: 
1. Energetické hospodárstvo STU (pror. Bučko). 
2. Nová organizačná štruktúra ICV STU (pror. Kalužný). 
3. Nadácia STU (rektor Báleš). 
4. Štipendijný poriadok (pror. Kalužný). 
5. Harmonogram a osnova Výročnej správy 2004 (pror. Špaček). 
6. Harmonogram a osnova aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU (pror. Špaček). 
7. Návrh novoročných pozdravov (pror. Špaček). 
8. Systém spravovania insignií a talárov (pror. Kalužný). 
9. Vyhodnotenie kolektívnej zmluvy (pror. Molnár). 
10. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Spotreba energií a čerpania finančných prostriedkov v odberných miestach STU za 1. až 

9. mesiac 2004 (pror. Bučko) – Príloha č.1. 
2) Návrh zmeny štruktúry Inštitútu celoživotného vzdelávania pri STU (pror. Kalužný). 
3) Štipendijný poriadok STU (pror. Kalužný). 
4) Harmonogram a osnova Výročnej správy 2004 (pror. Špaček) - Príloha č.2. 
5) Harmonogram a osnova aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU (pror. Špaček). 
6) Systém spravovania insignií a talárov(pror. Kalužný) - Príloha č.3. 
7) Vyhodnotenie KZ STU za 1. polrok 2004 (pror. Molnár). 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy: 1/44/2004, 4/44/2004 
 
Nesplnené úlohy: 2/44/2004, 3/44/2004 – plnenie týchto úloh pokračuje. 
 
Informácie z porád a vyšších orgánov: 
Rektor Báleš:  
Zúčastnil sa rokovania Vedenia FA STU, z ktorého vyberá nasledujúce myšlienky: 
- Je potrebné vypracovať štatút profesora STU a nie fakulty. 
- Návrh na zriadenie 1 ekonomického oddelenia, 1 skladu kancelárskych potrieb 

a spotrebného materiálu pre celú STU. 
- Kritika Právneho oddelenia na R-STU. 
- Požiadavka, aby externá firma urobila audit riadenia STU. 
- Rezonovala problematika započítavania a preplácania pedagogických výkonov pre 

študentov iných fakúlt STU. 
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Úloha č. 1/45/2004 
Rektor STU ukladá úlohu vytvoriť komisiu, ktorá sa bude zaoberať problematikou 
započítavania pedagogických výkonov pre študentov iných fakúlt STU. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 9. 11. 2004. 
 
 
K bodu 1 Energetické hospodárstvo STU (pror. Bučko). 
 
Pror. Bučko: predložil písomný materiál a informoval o stave čerpania energetických médií aj 

financií na ich úhradu za ¾ roka 2004. Prognóza krytia výdavkov za energie na 
rok 2004 je dobrá. Konštatoval, že v minulosti sa nedostavili výsledky práce 
očakávané od energetických komisií. Navrhol objednať u odborníkov 
vypracovanie energetického auditu budov STU. Podľa jeho výsledkov 
a odporúčaní treba stanoviť priority a hľadať financie na ich realizáciu. 

 
Rektor Báleš: prikláňa sa k názoru objednať vypracovanie energetického auditu budov STU 

v roku 2005, ale túto otázku navrhol prerokovať ešte s dekanmi fakúlt STU na 
rokovaní KR STU. Informoval o systéme zainteresovanosti pracovísk na 
šetrení energiami, ktorý zavádzajú na TU Košice. 

 
Úloha č. 2/45/2004 
Rektor STU ukladá úlohu pripraviť návrh systému zainteresovanosti pracovísk STU na šetrení 
energiami.. 
Z: Pror. Molnár, Ing. Timár 
T: 30. 11. 2004. 
 
 
K bodu 2 Nová organizačná štruktúra ICV STU (pror. Kalužný). 
 
Pror. Kalužný: predložil písomný materiál Organizačný poriadok ICV STU. Ďalej materiál 

obsahuje návrh novej štruktúry ICV STU. Konštatoval, že toto pracovisko 
musí užšie spolupracovať s fakultami STU. 

 
Rektor Báleš: Správne fundovanie ICV STU veľmi závisí od osoby vedúceho pracoviska. 
Predseda AS Žalman: Odporúča pozrieť sa ako to robia napr. na VUT Brno. Upozornil, že 

Organizačný poriadok ICV STU má byť schvaľovaný v AS STU 
a preto je potrebné ho dopracovaný včas predložiť. 

 
Stanovisko č. 1/45/2004 
Vedenie STU berie na vedomie Organizačný poriadok ICV STU s pripomienkami. 
 
 
K bodu 3 Nadácia STU (rektor Báleš). 
 
Rektor Báleš: informoval členov Vedenia STU o svojej účasti na rokovaní Spoločnosti pre 

rozvoj STU, ktorej sa stal členom. Táto spoločnosť zakladá Nadáciu pre rozvoj 
STU, ktorá bude mať 7 člennú správnu radu a 3 člennú dozornú radu. 
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Stanovisko č. 2/45/2004 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o Nadácii pre rozvoj STU. 
 
 
K bodu 4  Štipendijný poriadok (pror. Kalužný). 
 
Pror. Kalužný: Predložil Vedeniu STU písomný materiál, v ktorom konštatuje, že niektoré 

fakulty STU nedisponujú s dostatočnými finančnými zdrojmi pre tvorbu 
štipendijného fondu pre nenárokové druhy štipendií. Navrhol vytvoriť kritériá 
aj fond na udeľovanie nenárokových štipendií rektorom STU. Platný 
štipendijný poriadok na STU nie je potrebné za súčasnej dikcie zákona meniť. 

Kvestorka Žideková: 1 % z hospodárskeho výsledku organizácie sa podľa zákona dáva na 
tvorbu fondov a teda je možné takýmto spôsobom vytvoriť aj 
štipendijný fond rektora STU. 

Pror. Špaček: Navrhuje, aby študijný priemer 1,0 bol nutnou, ale nie jedinou podmienkou pre 
priznanie štipendia rektora STU. Okrem toho by mal študent dosiahnuť 
nejaký významný úspech aj mimo STU. 

 
Uznesenie č. 1/45/2004 
Vedenie STU vytvorí štipendijný fond pre udeľovanie nenárokového štipendia rektora STU. 
 
Úloha č. 3/45/2004 
Rektor STU ukladá úlohu pripraviť kritériá pre udelenie nenárokových štipendií na STU. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 31. 1. 2005 
 
 
K bodu 5 Harmonogram a osnova Výročnej správy 2004 (pror. Špaček). 
 
Pror. Špaček: Predložil písomné materiály: „Harmonogram a osnova Výročnej správy 2004“ 

a „Harmonogram a osnova aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU“. 
Vychádzalo sa pritom zo skúseností pri tvorbe Výročnej správy za rok 2003. 
Chceme mať verziu Výročnej správy aj v angličtine, ktorá by ale nebola len 
prostým prekladom slovenskej verzie. Sústrediť sa treba na to, čo môže byť pre 
externého čitateľa zaujímavé. 

 
Uznesenie č. 2/45/2004 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Harmonogram a osnova Výročnej správy 2004“ 
a odporúča, aby Výročné správy fakúlt STU mali rovnakú štruktúru, ako Výročná správa STU 
za rok 2004. Vedenie STU schvaľuje materiál „Harmonogram a osnova aktualizácie 
dlhodobého zámeru rozvoja STU“ bez pripomienok. 
 
 
K bodu 6 Harmonogram a osnova aktualizácie dlhodobého zámeru rozvoja STU  

(pror. Špaček). 
 
Pror. Špaček: Predložil písomný materiál: „Harmonogram a osnova aktualizácie dlhodobého 

zámeru rozvoja STU“. 
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Uznesenie č. 3/45/2004 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Harmonogram a osnova aktualizácie dlhodobého zámeru 
rozvoja STU“ bez pripomienok. 
 
 
K bodu 7 Návrh novoročných pozdravov (pror. Špaček). 
 
Pror. Špaček: predložil na posúdenie konkrétne grafické návrhy niekoľkých novoročných 

pozdravov pre potreby Vedenia STU. 
 
Rektor Báleš: Navrhol, aby na pozdrave bolo zvýraznené na vhodnom mieste, že sa jedná 

o pozdrav z STU – logo, názov univerzity a pod. 
 
Uznesenie č. 4/45/2004 
Vedenie STU schválilo jeden z predložených návrhov novoročných pozdravov 
s pripomienkou. Členovia Vedenia STU nahlásia potrebný počet týchto pozdravov Ing. 
Timárovi, aby mohla byť zabezpečená ich výroba. 
 
 
K bodu 8 Systém spravovania insignií a talárov (pror. Kalužný). 
 
Pror. Kalužný: predložil písomný materiál vo forme návrhu Smernice o spravovaní insignií 

a talárov na STU. Insignie a talár rektora STU bude uložený v miestnosti A-
405 na 3. poschodí. Tieto sú v inventári a pod správou úradu rektora STU. 
Ostatné insignie a taláre budú uložené v prípravnej miestnosti na prízemí 
Mýtnej 36. Budú v inventári a pod správou Oddelenia vzdelávania R-STU. 
Pri zapožičiavaní bude spísaný protokol o prevzatí a vrátení týchto 
predmetov. 

 
Uznesenie č. 5/45/2004 
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál „Systém spravovania insignií a talárov na STU“. 
 
 
K bodu 9 Vyhodnotenie kolektívnej zmluvy (pror. Molnár). 
 
Pror. Molnár predložil písomný materiál, v ktorom sú zaznamenané pripomienky zo strany 

UOO k plneniu KZ za 1. polrok 2004. Vedenie STU prerokovalo tieto 
pripomienky a bude žiadať dekanov fakúlt, aby písomne potvrdili, či dodržali 
ustanovenia KZ podpísanej na rok 2004. Ak v niektorých prípadoch išli nad 
rámec KZ, treba vysvetliť dôvody. 

 
Stanovisko č. 3/45/2004 
Vedenie STU vyhodnotilo plnenie KZ za 1. polrok 2004 a poveruje prorektora Molnára 
rokovaním s UOO STU. 
 
 
K bodu 10 Rôzne. 
 
1) Pror. Bučko: Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže – predaj nehnuteľností STU. 
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Uznesenie č. 6/45/2004 
Vedenie STU schválilo 7-člennú komisiu na vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže – predaj 
nehnuteľností STU v nasledujúcom zložení: 
 

Doc. Ing. Ernest BUČKO, PhD.  predseda 
Prof. Ing. arch. Robert ŠPAČEK, CSc. člen 
Ing Helena ŽIDEKOVÁ   členka 
JUDr. Iveta FABIANOVÁ   členka 
JUDr. Mária SZENTIVÁNYOVÁ  členka 
Doc. Ing. Milan NIČ, PhD.   člen 
doc. Ing. Jozef Dický, PhD.   člen 
 

Vyhodnotenie sa uskutoční dňa 2.11.2004 o 9:00 hodine v malej zasadačke rektorátu STU. 
 
2) Pror. Špaček: Zahraničné pracovné cesty, ktoré sú financované z dotácií je potrebné 

dôsledne skontrolovať a zistené nedostatky vo financovaní refundovať. 
 
3) Pror. Molnár: informoval o začiatku realizácie projektu CAMPUS ONLINE na STU 

v roku 2005. Predložil návrh Mandátnej zmluvy s externou organizáciou 
na realizáciu verejného obstarávania na medzinárodnej úrovni. 

Rektor Báleš: Návrh mandátnej zmluvy musí byť schválený na právnom oddelení R-STU 
a rovnako požiadal aj všetkých členov Vedenia STU o pripomienky. 

Predseda AS Žalman: Upozornil na zotrvačnosť a ľudský faktor pri zavádzaní tohto projektu. 
Pror. Bučko: upozornil na reálnosť termínov uvedených v mandátnej zmluve. 
 
Úloha č. 4/45/2004 
Rektor STU ukladá úlohu dodať pripomienky k predloženému návrhu mandátnej zmluvy na 
realizáciu verejného obstarávania na medzinárodnej úrovni. 
Z: Všetci členovia Vedenia STU 
T: Streda 27.10.2004 
 
4) Pror. Kalužný:  
- Informoval o zasadnutí hodnotiacej komisie pre udelenie ceny SIEMENS award. Za STU 

sa v kategórii Výskumné práce umiestnila na 1. mieste práca M. Turcsányho a P. Farkaša. 
V kategórii Diplomové práce sa umiestnil P. Trebatický na 3. mieste. 

- Informoval, že dňa 20.10.2004 rokovala pracovná komisia SRK k projektu evaluácie VŠ. 
 
5) Pror. Špaček: Komorný orchester a Spevácky zbor súboru TECHNIK ponúkol 

usporiadanie predvianočného koncertu pre zamestnancov STU v termíne do 15.12.2004. 
 
Stanovisko č. 4/45/2004 
Vedenie STU súhlasí s usporiadaním koncertu súboru TECHNIK vo Veľkej sále Slovenského 
rozhlasu v stredu 8.12.2004. 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 

 

Overil:  Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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